
SARRIA DE DALT

A S SO C IA C IÓ  DE V E ÏN S  GRUP V IVEN DES P. T O R R A S

CONTESTACIÓ  A  "TO P  SECRET"

A on anem? És clar que no tenim ni idea del que estem fent. És possible que alguna o algunes vegades no haguem 
encertat. Qui no s'equivoca? Però d'això a no tenir ni idea hi ha un abisme. Només aquell que es creu savi, intel·ligent, 
que sempre encerta, és el que més s'equivoca i sense possibilitat de rectificar, doncs ell es creu per damunt dels demés. 
Almenys això demostra el qui va escriure allò del "Top Secret" i ha volgut donar-nos lliçons de bon fer.

Anem cap allà on l'Assemblea de Véins ens ha marcat, tenint com a idea essencial l'acompliment dels objectius 
pels quals es va crear l'A ssoc iac ió  i que estan recollits en els Estatuts de l'Entitat. Sem pre hem cregut que els 
protagonistes havien de ser el conjunt de véins (que són els socis) i no un nombre reduit, i molt menys hem intentat 
manipular les Assemblees.

Que si poden assistir els véins a les reunions que periòdicament mantenen els membres de l'Associació? Aquesta 
pregunta hauriade situar-se fora de lloc; no te ni sentit preguntar això, doncs no és possible que es facin reunions si els 
veïns no hi estan interessats. Però, endemés, mai hem negat l'assistència a dites reunions a cap vef que ho hagi 
sol·licitat.

Afirmar que un veí no pot assistir a les reunions que tenen els membres de l'Associació de Véins és faltar a la 
veritat, a la més estricta veritat; és una afirmació no tan sols burda, sinó mal intencionada i mancada d'ètica; més encara 
quan es segueix afirmant amb ribets de calúmnia, que el que en dites reunions "se  cuece" és del tot secret,ultra secret. 
Si això fa referència a les reunions de La Junta (cap ací creiem van els trets), quan l'autor de l'article Patrici Tixis afirma 
que ni els veïns ni ell mateix coneixen tot el que es fa en dites reunions, caldria preguntar: Si algun veí ha demanat 
informació li ha estat negada? És que en les Assemblees de l'Associació no s'ha informat de tot el que s'ha realitzat i 
s'ha sotmès després al criteri dels reunits? No serà també cert que alguns véins l'únic que fan és dormir al poble, però 
poc o molt poc viuen i participen en la problemàtica del conjunt de véins?

S'insinua que hi ha tensions en el si de l'Associació; que no ens entenem i que no volem que això se sàpiga, i 
continua insinuant que es podria pensar que en treiem algun suc d'aquesta mamella. Entre quin conjunt humà, associat o 
no, ja sigui uniforme o bé plural com és la nostra Associació, no hi ha tensions? Pot l'autor de dit article mostrar-nos 
alguna entitat en la que això no succeix? Afirma també que no ens entenem (això també sol donar-se en qualsevol 
entitat o grup humà), però el cert és que al llarg dels set anys de vida de l'Associació rar ha estat la vegada que s'ha 
tingut que recórrer a una votació dintre de la Junta.

Ningú pot acusar a la Junta (almenys si es vol ser veraç) que hagim amagat res, però ningú pot obligar-nos, perquè 
seria fora de lògica, que a la més petita diferència de criteri que existís entre els membres de la Junta haguéssim de 
reunir a l'Assemblea de Véins. Entrar en aquesta dinàmica seria demencial, sobretot perquè les diferències d'opinió mai 
han tingut una trascendència important.

En quant a "sacar jugo de la teta''.. De quina "teta"? Si alguna mamella hi ha en el conjunt del Grup de Vivendes 
podem afirmar que no tenim cap relació amb ella, ja que només es pot treure suc d'una mamelle quan s'està enganxat a 
ella. Que els véins reflexionin, pensin i vigilin i ben segur que no s'equivocaran i descobriran qui són els que mamen. 
Nosaltres afirmem que sempre hem donat compte de la gestó administrativa i que la donarem amb proves si és necessari 
i mai hem tractat d'utilitzar res en benefici propi. Demanem als véins que observin, que indaguin, i veuran qui s'aprofita 
de nosaltres per a profit personal. Segurament s'adonaran de coses que els interessa saber.


